
Protokół Nr 16/2019 

 

z posiedzenia  Komisji  Budżetu 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 17 czerwca 2019 r. godz. 15.35 – 16.15 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Włodzimierz Stec 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Włodzimierz 

Stec otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. Zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad Komisji  

3 projektów uchwał:  

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu, 

2) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

na 2019 r., 

3) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2019 – 2023. 

Członkowie Komisji jednogłośnie za 

przegłosowali wprowadzenie powyższych 

uchwał do porządku komisji, jak również 

jednogłośnie przyjęli porządek obrad  

z wprowadzonymi zmianami. 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu  

19 czerwca  2019 r. w sprawie: 

 

- zm. uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym 

Domu „Senior – WIGOR w Ostrowcu 

Świętokrzyskim 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radny M. Czeremcha zwrócił uwagę, że jeśli 

Rada Miasta podejmie przedmiotową uchwałę, 

stawki się zmienią od dnia 1 sierpnia 2019 r. 

Zwrócił się z zapytaniem, jakie stawki 

obowiązują obecnie i jak się one zmienią po 

podjęciu uchwały. 

Wiceprezydent D. Smoliński wyjaśnił, że gmina 

została zobowiązana przez Wojewodę 

Świętokrzyskiego do wyodrębnienia wszystkich 

kosztów, więc w przedmiotowym projekcie 

uchwały wydzielone zostają kwoty 

poszczególnych usług. Do kwoty doliczony 
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2) udzielenia wotum zaufania 

Prezydentowi Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

został transport, obniżone zostały tzw. widełki, 

więc odpłatność powinna kształtować się  

na podobnym poziomie, jak obecnie. 

Nadmienił, że decyzje o ustaleniu kwot 

odpłatności, które obowiązują obecnie, zostają 

zachowane, natomiast nowe decyzje będą 

wydawane od początku października. 

Zgodnie z informacjami, większość osób 

znajduje się w pierwszym lub drugim progu 

odpłatności. 

Radny M. Czeremcha zwrócił się z zapytaniem, 

jak zmieni się kwota odpłatności. 

Radny J. Wrona zwrócił uwagę, że radni 

powinni być informowani o skutkach 

wprowadzanych zmian.  

Przewodniczący Komisji – Wł. Stec zarządził 

głosowanie. 

W głosowaniu 8 radnych opowiedziało się za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Wiceprezydent D. Smoliński poinformował,  

że w stosunku do obowiązującej uchwały, 

wskaźniki odpłatności zmieniają się z 10% - na 

7%, z 15% - na 11%, z 20%  - na 14%. Opłaty 

będą kształtować się na zbliżonym poziomie  

do obecnie obowiązującej uchwały. 

Radny M. Czeremcha zgłosił wniosek  

o powtórzenie głosowania. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli 

wniosek o powtórne przeprowadzenie 

głosowania. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zm. uchwałę  

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior – WIGOR w Ostrowcu Świętokrzyskim 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Radny M. Czeremcha zwrócił się z zapytaniem, 

czy zasadne jest opiniowanie na tym 

posiedzeniu przedmiotowego projektu uchwały, 

gdyż w uzasadnieniu jest mowa o tym,  

że „raport został poddany debacie na sesji  

w dniu 19 czerwca”. Stwierdził, że taki projekt 

uchwały mógłby zostać zaopiniowany dopiero 

po debacie. 

Radny A. Pałka zwrócił uwagę, że Komisja 

opiniuje tylko kształt i treść projektu uchwały. 

Wiceprezydent D. Smoliński wyjaśnił, że debata 
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3) zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski za 2018 r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4) udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego za 2018 r. 

 

 

 

 

5) udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu 

 

 

 

 

będzie miała miejsce na sesji w dniu 19 czerwca 

i dopiero wtedy podjęta zostanie uchwała, a na 

obecnym posiedzeniu komisji zaopiniowany 

może być sam projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów:  

za – 7, przy 1 glosie wstrzymującym się i braku 

głosów przeciwnych – pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały zm. uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Dziennym Domu „Senior – WIGOR  

w Ostrowcu Świętokrzyskim. W głosowaniu nie 

wzięli udziału obecni na posiedzeniu radni: 

Mateusz Czeremcha i Artur Głąb (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –  

P. A. Pietruszka poinformował, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie opiniuje wykonanie 

budżetu za 2018 r. i wnioskuje do Rady Miasta  

o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 

za 2018 r. (wniosek Komisji Rewizyjnej  

w załączeniu do protokołu). Przypomniał 

również, że wniosek Komisji Rewizyjnej został 

pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową w Kielcach (Uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów:  

za – 7, przy 1 głosie wstrzymującym się  

i 2 głosach przeciwnych – pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski za 2018 r. (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji – stosunkiem głosów: za – 

7, przy 3 głosach przeciwnych i braku głosów 

wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali 

projekt udzielenia absolutorium Prezydentowi 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za 2018 r. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Radny M. Marzec zwrócił uwagę, że Gmina 

Ostrowiec Świętokrzyski często przekazuje 

środki do Powiatu Ostrowieckiego. Wobec tego, 

zwrócił się z zapytaniem, czy Gminie z tego 

powodu nie grozi naruszenie dyscypliny 

finansów publicznych. 
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Skarbnik Miasta – P. S. Kijak wyjaśnił, że jeśli 

przekazywane środki możemy wygospodarować 

z własnych finansów, nie ma żadnych 

ograniczeń w udzielaniu pomocy finansowej 

innym jednostkom. 

Radny S. Choinka stwierdził, ze sytuacja 

ostrowieckiego Szpitala jest tragiczna. Zwrócił 

jednak uwagę, że pieniądze na pomoc dla 

Szpitala przesuwane są ze środków 

przeznaczonych na drogi publiczne. Stwierdził, 

że nie wszyscy mieszkańcy miasta zdają sobie 

sprawę z trudnej sytuacji szpitala i niektórzy 

mogą mieć pretensje, dlaczego ich droga –  

z powodu braku środków – nie została 

wybudowana czy wyremontowana. 

Skarbnik Miasta – P. S. Kijak wyjaśnił,  

że środki te pochodzą z oszczędności 

powstałych po rozstrzygnięciu przetargu na 

budowę ul. Rzeczki. 

Radny M. Czeremcha stwierdził, że pomoc dla 

szpitala jest bardzo potrzebna, jednak Szpital 

corocznie wpłaca do Gminy podatek od 

nieruchomości. Zdaniem radnego szpital 

powinien odprowadzać do Gminy mniejsze 

podatki. 

Skarbnik Miasta wyjaśnił, że zwolnienie nie jest 

możliwe, gdyż szpital płaci stawkę podatku 

ustaloną dla służby zdrowia. Ponadto, należy 

zauważyć, że kwoty przekazywane przez gminę 

corocznie dla szpitala, przewyższają podatki 

płacone przez szpital (12x7.000 zł). 

Radny M. Marzec stwierdził, że wpłacone 

pieniądze wracają do szpitala. 

Radny Andrzej Pałka stwierdził, że należy 

wspierać działania idące w kierunku ratowania 

życia ludzkiego, dlatego też trzeba poprzeć 

przedmiotowy projekt uchwały. Przypomniał, że 

Powiat Ostrowiecki w poprzedniej kadencji nie 

zawsze wykorzystywał dotacje z Gminy. 

Przykładem jest tu dotacja przyznana na budowę 

parkingu przy ul. Polnej. 

Radny J. Wrona poinformował, że nie było 

możliwe wydanie środków z tej dotacji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu (projekt uchwały w załączeniu 

do protokołu) 
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II. 

 

 

 

 

 

III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

6) zm. uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. 

 

 

 

7) zm. uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 

lata 2019 – 2023  

 

 

 

Sprawozdanie z monitorowania 

postępu w realizacji Strategii 

Zrównoważonego Rozwoju Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski za rok 2018 

 

 

Sprawy różne: 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zm. uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2019 r. (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały zm. uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019 – 

2023 (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu) 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

przedmiotowe sprawozdanie (w załączeniu do 

protokołu) 

 

 

 

Radny M. Czeremcha  stwierdził,  

że w poprzedniej kadencji dotacje Gminy  

z przeznaczeniem na sprzęt dla Zespołu Opieki 

Zdrowotnej  nie były konsultowane. Zdaniem 

Radnego sprzęt, na zakup którego przekazywana 

była dotacja nie sprzętem pierwszej potrzeby.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

 

          Przewodniczący Komisji Budżetu 

Anna Krakowiak                    Włodzimierz Stec 

 

 


